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PROTOKÓŁ Nr  123/2018 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 16 maja 2018 roku, godz.13.30 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Mirosław Ślifirczyk - Starosta Radomski  
2. Leszek Margas  - Wicestarosta Radomski  
3. Marek Jarosz  - Członek Zarządu 
4. Adam Siczek  - Członek Zarządu  
5. Henryk Słomka  - Członek Zarządu 
 
oraz 
Renata Mazur - Sekretarz Powiatu 
Joanna Wontorska   - Skarbnik Powiatu 
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
 
Zebranych powitał Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk i poprosił o zgłaszanie uwag do 
porządku obrad. 
 
Uwag nie zgłoszono.  
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się następująco: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

 
2. Przyjęcie protokołów Nr 121/2018 i 122/2018 poprzednich posiedzeń Zarządu.  

 
3. Ocena stanu sanitarnego powiatu radomskiego za 2017 rok. 
 
4. Informacja o realizacji zadań w 2017 roku na obszarze powiatu Radom przez Wojewódzki 

Inspektorat Ochrony Roślin i Nasiennictwa w Warszawie Oddział w Radomiu. 
 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 17/2018 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków w rozdziale 01042 o  165.000 zł 
z przeznaczeniem na  dofinansowanie zadania pn.: „ 3548W Iłża – Wólka Gonciarska – 
przebudowa”. 

 
6. Rozpatrzenie wniosku Nr 18/2018 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie przeniesienia wydatków w kwocie 128.000 złotych z zadania przebudowa 
drogi Iłża – Wólka Gonciarska na zadanie przebudowa drogi Radom – Augustów.  

 
7. Pismo Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w sprawie wprowadzenia do budżetu 

Powiatu Radomskiego na 2018 rok dwóch zadań inwestycyjnych na terenie Gminy 
Skaryszew. 

 
8. Rozpatrzenie wniosku Nr 19/2018 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie zajęcia stanowiska w sprawie zawarcia porozumienia z Prezydentem Miasta 
Radomia w zakresie zachowania ciągłości komunikacyjnej drogi powiatowej nr 3528 
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Kiedrzyn – Radom w związku z rozbudową pasa startowego lotniska cywilnego w 
Radomiu.  

 
9. Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2018 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie wyrażenia zgody na likwidację zużytego, uszkodzonego składnika rzeczowego 
majątku ruchomego stanowiącego własność Powiatu Radomskiego będącego w 
użytkowaniu Środowiskowego Domu Samopomocy w Jedlance. 

 
10. Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2018 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie przeniesień wydatków w kwocie 11.997 złotych między paragrafami w 
rozdziale 85202 w DPS w Wierzbicy. 

 
11. Rozpatrzenie wniosku Nr 15/2018 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie przeniesienia wydatków w kwocie 417 złotych między paragrafami w 
rozdziale 85203 w ŚDS w Jedlance.  

 
12. Rozpatrzenie wniosku Nr 17/2018 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie przeniesienia kwoty 60.000 złotych między rozdziałami  
 
13. Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2018 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru 

i Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy przez 
SPZZOZ – Szpital w Iłży z podmiotem zewnętrznym wyłonionym w drodze zapytania 
ofertowego, zorganizowanego przez tę jednostkę obejmującej pomieszczenia w budynku 
usytuowanym na terenie SPZZOZ – Szpitala w Iłży.   

 
14. Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2018 Powiatowego Zespołu ds. Orzekania 

o Niepełnosprawności w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na likwidację, poprzez 
zniszczenie i utylizację środków trwałych oraz pozostałych środków trwałych 
stanowiących własność Powiatu Radomskiego będących w użytkowaniu Powiatowego 
Zespołu do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności w Radomiu. 

 
15. Rozpatrzenie wniosku Nr 19/2018 Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia wydatków 

o 10.000 złotych na zabezpieczenie wkładu własnego w związku z realizacją projektu 
„Narodowy Program Rozwoju Czytelnictwa”  przez ZSP w Iłży, LO w Iłży, CKZiU w 
Chwałowicach i LO w Pionkach.  

 
16. Rozpatrzenie wniosku Nr 20/2018 Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia środków o 

35.000 złotych w CKZiU w Chwałowicach.   
 
17. Rozpatrzenie wniosku Nr 21/2018 Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia środków o 

1.142.015 złotych na zadania związane ze stosowaniem specjalnej organizacji nauki i 
metod pracy.  

 
18. Rozpatrzenie wniosku Nr 22/2018 Wydziału Edukacji w sprawie ogłoszenia konkursu na 

stanowisko dyrektora Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Pionkach. 
 
19. Rozpatrzenie wniosku Nr 23/2018 Wydziału Edukacji w sprawie ogłoszenia konkursu na 

stanowisko dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Pionkach.  
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20. Rozpatrzenie wniosku Nr 24/2018 Wydziału Edukacji w sprawie określenia zasad 
tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych oraz ustalenia zniżek 
obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych, 
dla których powiat radomski jest organem prowadzącym.  

 
21. Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2018 Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w sprawie 

przeniesienia wydatków w kwocie 10.000 złotych między paragrafami w rozdziale 85333 
z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego „Wykonanie dokumentacji 
projektowo – kosztorysowej adaptacji pomieszczeń w budynku PUP w Radomiu”. 

 
22. Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2018 Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w sprawie 

zwiększenia dochodów i wydatków budżetu powiatu o kwotę 46.500 złotych 
z przeznaczeniem na zakup wyposażenia.  

 
23. Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2018 Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w sprawie 

zwiększenia dochodów i wydatków budżetu powiatu o kwotę 5.860 złotych 
z przeznaczeniem na zabezpieczenie wypłat na wynagrodzenia z tytułu zastępstwa 
prawnego dla radców prawnych.  

 
24. Rozpatrzenie wniosku Nr 20/2018 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

opinii dokumentacji projektowej na rozbudowę drogi powiatowej nr 3542W Wierzbica – 
Modrzejowice. 

 
25. Rozpatrzenie wniosku Nr 21/2018 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

opinii dokumentacji projektowej na rozbudowę drogi powiatowej nr 3560W Ruda Wielka 
– Dąbrówka Warszawska. 

 
26. Rozpatrzenie wniosku Nr 22/2018 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów 
wokół zbiornika wodnego Jagodno w gminie Przytyk. 

 
27. Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2018 Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w sprawie czasowego ograniczenia zakazu używania jednostek 
pływających o napędzie spalinowym na zbiorniku wodnym pn. Staw Górny w Pionkach, 
powiat radomski wprowadzonego uchwałą Nr 449/XLV/2010 Rady Powiatu w Radomiu 
z dnia 21 października 2010 roku.  

 
28. Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2018 Biura Obsługi Rady Powiatu i Zarządu w sprawie 

podziału powiatu radomskiego na okręgi wyborcze do Rady Powiatu.  
 
29. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu 

powiatu na 2018 rok.  
 
30. Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu radomskiego za okres I kwartału 

2018 roku.   
 
31. Sprawy różne.  

- decyzja Starosty Radomskiego ROŚ.6528.2.2018 z dnia 23 kwietnia 2018 r. w sprawie 
zatwierdzenia dodatku Nr 1 do dokumentacji geologicznej rozliczającego zasób złoża 



4 

 

piasków oraz glin jako kopaliny towarzyszącej dla celów inżynierskich „NARTY II” 
o pow. 19 790 m2.  
 
- obwieszczenie Starosty Radomskiego z dnia 25 kwietnia 2018 r. (BA.6740.179.2018) o 
wszczęciu postępowania w sprawie wydania decyzji o zezwoleniu na rozbudowę drogi 
Radom – Gębarzów – Polany na terenie gmin Kowala i Skaryszew.  
 
- decyzja Starosty Radomskiego BA.6740.743.2018 z dnia 14 maja 2018 r. w sprawie 
zatwierdzenia projektu budowalnego i udzielenia pozwolenia na budowę dla 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży 
obejmującą przebudowę bloku operacyjnego i oddziału chirurgicznego ogólnego wraz z 
dobudową szybu windowego przy budynku C kumpelsku szpitalnego.   
 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad - Przyjęcie protokołów Nr 121/2018 i 
122/2018 poprzednich posiedzeń Zarządu. 
 
Protokoły posiedzeń Nr 121/2018 i Nr 122/2018 Zarządu zostały przyjęty bez uwag 
jednogłośnie.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Ocena stanu sanitarnego powiatu 
radomskiego za 2017 rok. 
 
Materiał pt. „Ocena stanu sanitarnego powiatu radomskiego za 2017 rok” przedłożony przez 
Powiatową Stację Sanitarno – Epidemiologiczną w Radomiu został przyjęty przez członków 
Zarządu jednogłośnie. Będzie on przedmiotem obrad najbliższej Rady Powiatu.   
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad – Informacja o realizacji zadań w 2017 
roku na obszarze powiatu Radom przez Wojewódzki Inspektorat Ochrony Roślin i 
Nasiennictwa w Warszawie Oddział w Radomiu. 
 
Członek Zarządu Marek Jarosz stwierdził, że Instytucja ta stanie się bardzo mało władna w 
terenie. Niewiele może jeśli chodzi o stosowanie środków ochrony roślin, o uszkadzania 
sąsiednich drzew itd. Zajmują się obecnie sprawdzaniem dokumentów, przeglądem 
opryskiwaczy, mogą nałożyć jakiś mandat i na tym się kończy. Dochodzenie przez rolnika 
swoich praw, roszczeń odbywa na drodze cywilnej. Ta instytucja powinna mieć trochę więcej 
do powiedzenia. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  stwierdził, że takie wypowiedzi powinny padać na 
sesji. W przypadku wszystkich informacji, ocen jakie są przedkładane na Radzie powinno 
padać jak najwięcej pytań, aby być aktywnym uczestnikiem dyskusji.  
 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
Informacja o realizacji zadań w 2017 roku na obszarze powiatu Radom przedłożona przez 
Wojewódzki Inspektorat Ochrony Roślin i Nasiennictwa w Warszawie Oddział w Radomiu 
został przyjęta jednogłośnie przez członków Zarządu. Będzie ona przedmiotem obrad 
najbliższej Rady Powiatu. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 17/2018 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie zwiększenia dochodów i 
wydatków w rozdziale 01042 o  165.000 zł z przeznaczeniem na  dofinansowanie zadania pn.: 
„3548W Iłża – Wólka Gonciarska – przebudowa”. 
 
Wniosek dotyczył zwiększenia dochodów i wydatków budżetu powiatu o kwotę 165.000 
złotych. Środki te stanowią dotację przyznaną przez Urząd Marszałkowski (FOGR) z 
przeznaczeniem na przebudowę drogi Iłża – Wólka Gonciarska. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył 
przedmiotowy wniosek.   
   
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 18/2018 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie przeniesienia wydatków w 
kwocie 128.000 złotych z zadania przebudowa drogi Iłża – Wólka Gonciarska na zadanie 
przebudowa drogi Radom – Augustów.  
 
Wniosek dotyczył przeniesienia oszczędności w wysokości 128.000 złotych powstałych na 
zadaniu pn. „3548W Iłża – Wólka Gonciarska – przebudowa” na zadanie pn. „3564W Radom 
– Augustów - przebudowa (I etap)” w celu rozstrzygnięcia przetargu i podpisania umowy z 
wykonawcą, który złożył najkorzystniejszą ofertę.  
 
Po przeprowadzonej rozmowie Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył 
przedmiotowy wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad - Pismo Powiatowego Zarządu Dróg 
Publicznych w sprawie wprowadzenia do budżetu Powiatu Radomskiego na 2018 rok dwóch 
zadań inwestycyjnych na terenie Gminy Skaryszew. 

 
Burmistrz Skaryszewa wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie do budżetu powiatu dwóch 
zadań inwestycyjnych, deklarując jednocześnie po 100.000 złotych na nie. A są to: 

1. Przebudowa zakrętu wraz z budową chodnika do szkoły podstawowej w Dzierzkówku 
Starym 

2. Budowa chodnika wzdłuż ul. Makowskiej od drogi krajowej nr 9 do ul. Błonie w 
Skaryszewie 

Należy nadmienić, że w budżecie powiatu na 2018 rok zaplanowano środki w wysokości 
2.850.000 zł. na realizację 3 zadań na terenie Gminy Skaryszew, na które liczyliśmy, że 
dostaniemy dofinansowanie z Gminy Skaryszew tj.: 

- regulację stanu prawnego nieruchomości zajętych pod pas drogowy i opracowanie 
dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 3540W Parznice – 
Skaryszew – 50.000 złotych,   

- rozbudowę drogi powiatowej nr 3539W Radom – Gębarzów - 1.800.000 złotych,  
- rozbudowę drogi powiatowej nr 3543W Bujak – Dzierzkówek – 1.000.000 złotych 

Wysyłane były pisma do Burmistrza z prośbą o zabezpieczenie środków w budżecie gminy na 
2018 rok na pomoc finansową dla powiatu na w/w zadania. Burmistrz odpisał, że gmina nie 
jest w stanie zabezpieczyć środków na te zadania. 
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Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk stwierdził, że nie myśleli o wprowadzaniu 
jakichkolwiek nowych zadaniach na terenie gminy Skaryszew. Są dwa poważne zadania, które 
jak się okazuje będą finansowane tylko i wyłącznie z naszych środków.   
 
Członek Zarządu Henryk Słomka poinformował, że kiedy przystępowali do etapu 
projektowania drogi Bujak – Dzierzkówek Burmistrz skierował do nas pismo, w którym 
poinformował, że w roku 2017 dołożył 50.000 złotych do dokumentacji na tę drogę, następnie 
wnioskował, aby w roku 2017 zrobić nawierzchnię drogi Maków – Małęczyn, na którą dołożył 
100.000 złotych. Droga została zrobione na długości 1,7 km za 600.000 złotych, były to 
pieniądze powiatu i 100.000 złotych Burmistrza. Następnie napisał, że odnośnie przebudowy 
drogi powiatowej Bujak – Zalesie  deklaruje współfinansowanie na dotychczasowych zasadach. 
Potem wnioskował o przebudowę zakrętu na drodze powiatowej w Dzierzkówku Starym. To 
było pismo z 3 listopada 2016 roku.  

Poinformował, że rozmawiał z Burmistrzem, że spodziewa się z jego strony 
dofinansowania do drogi Bujak – Zalesie może do drogi Sołtyków. Ale jak się właśnie 
dowiaduje, to na pierwsze pismo Gmina nie odpowiedziała a w drugim napisała, że nie 
dofinansowuje ciągłości zadań, tylko chce aby w tym roku do budżetu zostały wprowadzone 
dwa nowe zadania. Dzierzkówek to niby jest stara sprawa i powinna być droga zrobiona, ale 
tam były jakieś przeszkody i na dzisiaj też tak nie do końca jest coś wyprowadzone. Daleka 
droga jest z decyzjami, wykonanie dokumentacji się przedłuża, teraz konsultacje społeczne się 
zaczynają na drodze Bujak – Dzierzkówek. Co do budowy chodnika wzdłuż ulicy Makowskiej 
stwierdził, że przydałby się ten chodnik, ale tego się nie zrobi w tym roku, bo nie ma tam terenu, 
jest ciasno. Na końcu pan Burmistrz napisał, że deklaruje wnioskowanie do Rady Miejskiej o 
zgodę na udzielenie pomocy finansowej po 100.000 złotych. A w Radzie jest grupa stanowiąca 
większość, która jak chce to głosuje. Jeśli Zarząd uzna, że wprowadzi te dwa nowe zadania to 
nie będzie przeciwny.     
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  zapytał, czy pan Słomka był świadkiem, aby 
Burmistrz Skaryszewa stawiał na Radzie wniosek o dofinansowanie naszych dwóch zadań 
Bujak – Dzierzkówek i Radom – Gębarzów i czy został on przez Radę odrzucony.  
 
Członek Zarządu Henryk Słomka odpowiedział, że nie był świadkiem, ani też  z tego co się 
orientuje Burmistrz takich wniosków na Radzie nie stawiał. Dodał, że Burmistrz mówił mu, że 
przydałby się ten chodnik wzdłuż Makowskiej o długości około 200 metrów, ponieważ teraz 
jest objazd przez osiedle Błonie w Skaryszewie ze względu na budowę mostu. Ale trzeba mieć 
teren, trzeba wywłaszczyć grunty. Burmistrz daje 100.000 złotych, które pokryłyby koszty 
budowy chodnika. Nie może tego sam zrobić bo nie jest właścicielem.   
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  stwierdził, że członek Zarządu pan Słomka 
wnioskował do budżetu o dwa zadania, które weszły. Dodał, że o wprowadzeniu nowych zadań 
nie ma co mówić, ponieważ został już ustalony zakres prac w gminie Skaryszew i to zupełnie 
przyzwoity. Mieli nadzieję i przyrzeczenia, że zadania Radom – Gębarzów i Bujak – 
Dzierzkówek będą dofinansowane przez Burmistrza. Pytanie istotne, to czy Burmistrz 
proponował na Radzie Gminy dofinansowanie tych dwóch zadań. Bo, żeby była jakaś decyzja 
Rady to najpierw Burmistrz musi to zaproponować. Skoro nie proponował to trudno obwiniać 
jakąś tam większość jaka by ona nie była.  

Członek Zarządu Henryk Słomka twierdził, że należy wprowadzić te zadania, bo 
dostaniemy z gminy jakieś pieniądze. W przyszłości nie będą brane pod uwagę takie obietnice.  
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Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu zdecydował, że zadania, o które wnioskuje 
Burmistrz Skaryszewa nie zostaną wprowadzone do budżetu. Obecnie na terenie gminy 
Skaryszew realizowane są dwa duże zadania. W dalszym ciągu oczekuje się ze strony 
Burmistrza dofinansowania tych zadań zgodnie z wcześniejszymi deklaracjami.   
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 19/2018 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie zajęcia stanowiska w sprawie 
zawarcia porozumienia z Prezydentem Miasta Radomia w zakresie zachowania ciągłości 
komunikacyjnej drogi powiatowej nr 3528 Kiedrzyn – Radom w związku z rozbudową pasa 
startowego lotniska cywilnego w Radomiu. 
 
Wniosek dotyczył zawarcia Porozumienia z Prezydentem Miasta Radomia w zakresie  
zachowania ciągłości komunikacyjnej drogi powiatowej nr 3528W Kiedrzyn – Radom w 
związku z rozbudową pasa startowego lotniska cywilnego w Radomiu oraz współfinansowania 
realizacji  budowy  odcinka drogi powiatowej, ponieważ rozbudowa lotniska planowana jest na 
gruntach stanowiących własność Powiatu Radomskiego, zajętych pod pas drogi powiatowej. 
Wobec powyższego część drogi drogowej zostanie wyłączona z ruchu kołowego i zostanie 
przyłączona do lotniska.   
 Ulegnie zatem dotychczasowa obsługa komunikacyjna gminy Gózd i Jedlnia Letnisko 
z miastem Radom, a przede wszystkim część działek bezpośrednio  przylegających do drogi 
powiatowej nie będzie posiadała dostępu do drogi publicznej.  Konieczność  wyznaczenia i 
wybudowania alternatywnego układu komunikacyjnego  w związku z przerwaniem ciągu drogi 
powiatowej nr 3528W  wynika z  decyzji  Wojewody Mazowieckiego nr 134/R/2016 z dnia 05 
września 2016 roku o zezwoleniu na realizację inwestycji w zakresie lotniska użytku 
publicznego pn. „ Rozbudowa lotniska Radom”.  
W  sprawie rozbudowy lotniska pozytywną opinię wyraził Zarząd Powiatu w Uchwale nr 
142/2016 w dniu 8 stycznia 2016 roku z zastrzeżeniem utrzymania komunikacji na odcinku 
drogi 3528W Kiedrzyn – Radom (działka nr ewid. 330, obręb 0017 Sadków gm. Jedlnia 
Letnisko i działka nr ewid. 18 obręb 0006 Kiedrzyn gm. Gózd) do czasu wyznaczenia i 
uzgodnienia alternatywnego układu komunikacyjnego. 
Na zawarcie  porozumienia z Prezydentem Miasta Radomia dotyczącego zmiany korytarza 
drogi powiatowej nr 3528W  wymagana jest zgoda  Rady Powiatu. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że Prezydent Miasta Radomia 
wystąpił z pismem o wyznaczenie terminu spotkania i porozmawiania na temat przebudowy 
drogi Kiedrzyn – Radom, w związku z rozbudową lotniska w Radomiu. Będą dogadywać się z 
Portami Lotniczymi,  dlatego też chcą podpisać porozumienie z samorządem powiatowym o 
procedurze zmiany przebiegu drogi Radom – Kiedrzyn. Miasto proponuje dwa przebiegi tej 
drogi, ale one nie są dla nas żadną wyrocznią. To jest najogólniej rzecz biorąc wniosek o to, 
żebyśmy sobie wybudowali drogę innym torem. Możemy tylko powiedzieć, że zgadzamy się 
na przebudowę tej drogi i na konkretnych warunkach. W poniedziałek umówił się na rozmowę 
z Prezydentem. Oczywiście zgodziliby się aby tę drogę przebudować najbardziej optymalnym 
dla nas torem, która byłaby sfinansowana w całości przez miasto Radom. Dodał, że poza 
przebudową drogi jest jeszcze praca, której nie możemy scedować na miasto Radom. To my 
będziemy musieli wydawać decyzje lokalizacyjne, decyzje wywłaszczeniowe. Możemy miasto 
obciążać wszystkimi kosztami, które temu towarzyszą.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas stwierdził, że muszą zrobić wszystko, żeby nikt ich 
nie obciążył winą, że nie powstało lotnisko w Radomiu. Powinna być pełna zgoda co do tego,  
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że miasto powinno pokryć wszystkie koszty od koncepcji, projektu, poprzez ZRID. Powiat nie 
powinien dołożyć do tego ani złotówki.  Jest tylko kwestia jak się prawnie zabezpieczyć.   
Powiat daje wkład w postaci całej roboty, bo to nie jest prosta sprawa, teraz przerabiamy te 
ZRID-owskie projekty. Jest to ogrom pracy. Zapytał, czy można przekazać te sprawy 
wywłaszczeniowe.  
 
Członek Zarządu Adam Siczek stwierdził, że propozycja miasta wejścia trójkątem, żeby 
ominąć pas nie jest trafna. Tam są dwie równoległe drogi. Jedna idzie przy samym parkanie, 
a druga równolegle idzie przez Sadków około 200 metrów i najprostszym rozwiązaniem byłoby 
wydzielenie jednej działki z południa na północ i połączyć ją z drogą przez Sadków. I wtedy 
byłby jeden właściciel.   
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk stwierdził, że są za przeniesieniem drogi, aby nie 
blokować rozwoju lotniska. Proponuje powołanie zespołu do rozmów z Prezydentem w skład, 
którego weszliby Naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości, 
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu Joanna Chojnacka, prawnik 
oraz pan Adam Siczek członek Zarządu, który zna ten teren, celem wypracowania 
odpowiedniego stanowiska, które zabezpieczy interesy Powiatu.  
 
Zarząd Powiatu wyraził zgodę na powyższe.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2018 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na 
likwidację zużytego, uszkodzonego składnika rzeczowego majątku ruchomego stanowiącego 
własność Powiatu Radomskiego będącego w użytkowaniu Środowiskowego Domu 
Samopomocy w Jedlance. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na likwidację bieżni stanowiącej własność Powiatu 
Radomskiego będącej w użytkowaniu Środowiskowego Domu Samopomocy w Jedlance, która  
na skutek uszkodzenia nie nadaje się do dalszego użytkowania. Koszt naprawy przewyższa 
wartość urządzenia. Likwidacja odbyłaby się poprzez utylizację.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 515/2018 w sprawie 
wyrażenia zgody na dokonanie likwidacji zużytego, uszkodzonego składnika rzeczowego  
majątku ruchomego stanowiącego własność Powiatu Radomskiego będącego w 
użytkowaniu Środowiskowego Domu Samopomocy w Jedlance. Stanowi ona załącznik Nr 
2 do protokołu.  
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2018 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie przeniesień wydatków w 
kwocie 11.997 złotych między paragrafami w rozdziale 85202 w DPS w Wierzbicy. 
 
Wniosek dotyczył przeniesienia oszczędności w kwocie 11.997 złotych powstałych na 
dodatkowym wynagrodzeniu rocznym w DPS w Wierzbicy z przeznaczeniem na wykonanie 
remontu polegającego na wymianie pokrycia podłóg w kilku pokojach mieszkalnych oraz na 



9 

 

naprawie schodów wejścia bocznego, prowadzących do kuchni w DPS Wierzbica przy ul. 
Partyzantów 3. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek.            
 
Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 15/2018 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie przeniesienia wydatków w 
kwocie 417 złotych między paragrafami w rozdziale 85203 w ŚDS w Jedlance. 
 
Wniosek dotyczył przeniesienia oszczędności w kwocie 417 złotych powstałych na 
dodatkowym wynagrodzeniu rocznym w ŚDS w Jedlance z przeznaczeniem na zakup usług 
związanych z wycinką obumarłych drzew rosnących w parku, stanowiących zagrożenie dla 
zdrowia i życia użytkowników terenu. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 17/2018 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie przeniesienia kwoty 60.000 
złotych między rozdziałami 
 
Wniosek dotyczył przeniesienia oszczędności powstałych w związku z mniejszą niż planowano 
liczbą dzieci umieszczonych w Domu Matki i Dziecka w Jasieńcu Iłżeckim Dolnym oraz w 
Domu Dziecka w powiecie lipskim w wysokości 60.000 złotych z przeznaczeniem na pokrycia 
potrzeb związanych z waloryzacją świadczeń dla rodzin zastępczych. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 13 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2018 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie umowy dzierżawy przez SPZZOZ – Szpital w Iłży z podmiotem zewnętrznym 
wyłonionym w drodze zapytania ofertowego, zorganizowanego przez tę jednostkę obejmującej 
pomieszczenia w budynku usytuowanym na terenie SPZZOZ – Szpitala w Iłży.   
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy przez Samodzielny 
Publiczny Zespół Zakładów  Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży z podmiotem zewnętrznym 
wyłonionym w drodze zapytania ofertowego, zorganizowanego przez tę jednostkę, obejmującą 
pomieszczenia w budynku do przechowywania zwłok usytuowanym na terenie SPZZOZ 
Szpitala w Iłży. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że wpłynął wniosek od pani dyrektor 
SPZZOZ w Iłży w sprawie wydzierżawienia budynku do przechowywania zwłok. Opinia Rady 
Społecznej jest pozytywna. Oznajmił, że jest przeciwny wydzierżawianiu budynku.  Dodał, że 
nie zostało zrobione wszystko, aby to prosektorium funkcjonowało inaczej. Jeżeli się zawyżyło 
ceny do takiego poziomu, że ludzie przenoszą zwłoki do innych pobliskich podmiotów, gdzie 
mają za 1/3 ceny przechowalnię zwłok, to się nie dziwi, że Szpital nie kumuluje przychodów. 
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Dodał, że kiedyś Szpital w Kozinicach pokusił się na oddanie rehabilitacji i jak na tym wyszedł 
to wiemy. Poza tym, jeśli chodzi o prosektoria, które zostały wydzierżawione podmiotom 
zewnętrznym na terenach szpitalnych, to szpitale wręcz przestrzegają przed tym, bo musimy 
się liczyć z przeróżnymi historiami. Nie tutaj leży sukces szpitala, że przekażemy podmiotowi 
zewnętrznemu prosektorium. Zresztą poprzedni dyrektor swego czasu też pisał uzasadniał, że 
jak zrobimy remont, wymienimy komory chłodnicze, to Szpital będzie na tym zarabiał. 
Skończyło się na tym, że zostały tam włożone pieniądze a dzisiaj mamy to oddać podmiotowi 
zewnętrznemu. Nie rozumie tłumaczenia, że ktoś nie panuje nad jakimś panem, który 
przygotowuje zwłoki do wydania. Z drugiej strony słyszy, że człowiek jest na telefon, że nikt 
do niego uwag nie ma. Radny Krzysztof Kozera wręcz chwalił tego pracownika.   
 Dodał, że podmiot zewnętrzny wchodzi nie po to, żeby zajmować się tylko 
przechowaniem zwłok, bo on na tym żadnego biznesu nie zrobi. Będzie on robił to, czego 
zakazuje prawo, czyli będzie namawiał na pochówek u siebie, będzie namawiał żeby trumnę 
kupić u niego, czego nie wolno robić. W tej chwili są dwa zakłady pogrzebowe w Iłży między 
którymi jest konkurencja. Trzeba się liczyć z tym, że wejdzie trzeci i wtedy będzie jak na 
Józefowie, że szpital kierują do sądu, bo sprzedawane są informacje, że ktoś zmarł. Nie jest to 
potrzebne. Ale jeśli zostanie przekonany, że zostało zrobione wszystko i się nic nie dało zrobić 
to będzie przychylny dzierżawie.  
 
Członek Zarządu Marek Jarosz stwierdził, że jest podobnego zdania jak Wicestarosta. Jest 
wiele niewiadomych. Poza tym biznesu się na tym nie zrobi. Poza tym pozbędziemy się 
swobody jeżeli chodzi o pacjentów, zmarłych, czy mieszkańców nawet nie z terenu Iłży. Poza 
tym tam powiat włożył dużo pieniędzy. Na sam dach poszło 200.000 złotych. No i teraz ma to 
pójść w prywatne ręce. Zysku na tym nie będziemy mieli. To nie jest żaden argument, że pani 
dyrektor nie może sobie poradzić z pracownikiem.  
 
Członek Zarządu Henryk Słomka stwierdził, że strata 40.000 złotych na prosektorium to nie 
jest duża kwota. Poza tym, jeżeli wniosek zostanie załatwiony negatywnie, to będzie sygnał dla 
pani dyrektor, że Zarząd nie na wszystko się tak łatwo zgadza.  
 
Członek Zarządu Marek Jarosz stwierdził, że pani dyrektor powinna zrobić wszystko, aby 
zmniejszyć tę stratę. W jaki sposób, to jest problem pani dyrektor.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas stwierdził, że jeżeli poprzedni dyrektor za 
przechowanie zwłok ustalił 150 złotych, to pani dyrektor widząc, że nie jest konkurencyjna na 
rynku mogła ustalić cenę na 50 złotych jak sąsiedzi. W Starachowicach tak jest.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  stwierdził, że od początku jest sceptycznie 
nastawiony do pomysłu sprzedawania tej usługi. Mówili już o tym, że inne szpitale mają z tym 
problemy. To funkcjonowanie jest nie do końca osadzone w jasnych przepisach. Poza tym strata 
40.000 złotych to żadna strata. Trzeba się zająć innymi obszarami w tym Szpitalu, gdzie warto 
tę stratę ograniczyć, czy zarobić te pieniądze. A t o jest sprawa zbyt kontrowersyjne również i 
społecznie.  
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie negatywnie rozpatrzył 
przedmiotowy wniosek.        
          
 
Przystąpiono do realizacji punktu 14 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2018 
Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności w Radomiu w sprawie wyrażenia 
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zgody na likwidację, poprzez zniszczenie i utylizację środków trwałych oraz pozostałych 
środków trwałych stanowiących własność Powiatu Radomskiego będących w użytkowaniu 
Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności w Radomiu. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na likwidację, poprzez zniszczenie i utylizację środków 
trwałych oraz pozostałych środków trwałych stanowiących własność Powiatu Radomskiego 
będących w użytkowaniu Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności w 
Radomiu.  
Komisja powołana przez Dyrektora Zespołu w wyniku przeprowadzonego przeglądu 
stwierdziła, że przedmiotowe składniki majątku ruchomego stały się bezużyteczne, 
wyeksploatowane i nie nadają się do dalszego użytkowania i naprawy. Likwidacji środków 
trwałych należy dokonać poprzez utylizację oraz zniszczenie. 

Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 516/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie likwidacji zużytych, zniszczonych, wyeksploatowanych, nienadających się do 
dalszego użytkowania, naprawy lub przekazania innym jednostkom środków trwałych i 
pozostałych środków trwałych stanowiących własność Powiatu Radomskiego będących w 
użytkowaniu Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania w Radomiu. Stanowi ona 
załącznik Nr 3 do protokołu.  

 

Przystąpiono do realizacji punktu 15 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 19/2018 
Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia wydatków o 10.000 złotych na zabezpieczenie 
wkładu własnego w związku z realizacją projektu „Narodowy Program Rozwoju 
Czytelnictwa”  przez ZSP w Iłży, LO w Iłży, CKZiU w Chwałowicach i LO w Pionkach. 
 
Wniosek dotyczył zwiększenia wydatków o 10.000 złotych w dziale 801. Kwota ta stanowi 
zabezpieczenie wkładu własnego na realizację projektu „Narodowy Program Rozwoju 
Czytelnictwa ”. Projekt ten będą realizowały ZSP w Iłży, LO w Iłży, CKZiU w Pionkach oraz 
LO w Pionkach.  
Powyższe środki będą przeznaczone na dofinansowanie zakupu nowości wydawniczych do 
bibliotek szkolnych - książek niebędących podręcznikami, zgodnie z „Narodowym Programem 
Rozwoju Czytelnictwa .” 
Koszt całkowity zadania określono na kwotę 50.000 złotych, z czego 40 000 złotych jest 
zabezpieczone w formie dotacji, natomiast kwota 10.000 złotych, to wkład własny stanowiący 
20% kosztu całkowitego zadania.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek. Środki na ten cel pochodzić będą z rezerwy ogólnej.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 16 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 20/2018 
Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia środków o 35.000 złotych w CKZiU w 
Chwałowicach.   
 
Wniosek dotyczył zwiększenia środków o kwotę 35.000 złotych w Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego w Chwałowicach na doposażenie Centrum Kształcenia 
Praktycznego, które zostało utworzone na bazie byłego Pomocniczego Gospodarstwa 
Szkolnego z przeznaczeniem na pokrycie bieżących potrzeb związanych z działalnością 
zaplecza dydaktycznego, na zakup nawozów, środków ochrony roślin oraz materiału siewnego 
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wykorzystywanego do realizacji zajęć praktycznych na kierunkach rolniczych, na przegląd 
techniczny budynków i maszyn, dezynsekcje, deratyzację obiektów gospodarczych (stodoła, 
obory, garaże, magazyn zbożowy, budynek szkoleniowy). Kwota 5.000 złotych będzie 
wydatkowana na pokrycie kosztów umowy zlecenia dla pracownika, który będzie zatrudniony 
okresowo w czasie wzmożonych prac polowych. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek. Środki na ten cel pochodzić będą z rezerwy ogólnej.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 17 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 21/2018 
Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia środków o 1.142.015 złotych na zadania związane 
ze stosowaniem specjalnej organizacji nauki i metod pracy.  
 
Wniosek dotyczył zwiększenia środków o kwotę 1.142.015 złotych na zadania związane ze 
stosowaniem specjalnej organizacji nauki i metod pracy w Liceum Ogólnokształcącym w Iłży, 
w Liceum Ogólnokształcącym w Pionkach, Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Iłży, 
Centrum Kształcenia Ustawicznego i Zawodowego w Pionkach, w Zespole Szkół im. J. 
Śniadeckiego w Pionkach, Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Wierzbicy.  
Ministerstwo Edukacji Narodowej opublikowało tzw. metryczkę, która przedstawia kwotę  
subwencji na realizację zadań z zakresu specjalnej organizacji nauki i metod pracy na 2018 rok. 
Dla powiatu radomskiego skalkulowano kwotę 5.635.633 złote w oparciu  o dane w systemie 
informacji oświatowej.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że zgodnie z metryczką opublikowaną 
przez Ministerstwo Edukacji Narodowej kwota na ten cel w roku 2018, to 5.635.633 złote. 
W budżecie powiatu zabezpieczono na kształcenie specjalne niecałe 4 mln złotych. Musimy 
dołożyć ponad 1,6 mln złotych. W projekcie zmian w uchwale budżetowej przygotowanym na 
dzisiejszy Zarząd rozdysponowana jest pozostała rezerwa oświatowa dla MOW na kształcenie 
specjalne. Natomiast wnioskowane środki proponuje wprowadzić z nadwyżki budżetowej. 
Zgodnie z zapisami ustawy, co najmniej tyle środków z subwencji oświatowej musi być 
przeznaczone na kształcenie specjalne.  
 Dodała, że na etapie planowania budżetu dołożono do oświaty prawie 3,4 mln złotych, 
1 mln złotych stanowiła rezerwa i teraz dokładamy ponad 1,1 mln złotych. W sumie do oświaty 
dołożono 5,5 mln złotych.  
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył 
przedmiotowy wniosek. Środki na ten cel pochodzić będą z nadwyżki budżetowej.  
 
  
Przystąpiono do realizacji punktu 18 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 22/2018 
Wydziału Edukacji w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Centrum 
Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Pionkach. 
 
Wniosek dotyczył ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego w Pionkach. Z dniem 31 lipca 2018r. kończy się kadencja 
dyrektora tej szkoły a zgodnie z obowiązującymi przepisami kandydata na stanowisko 
dyrektora szkoły/placówki wyłania się w drodze konkursu.   
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Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 518/2018 w sprawie ogłoszenia 
konkursu na stanowisko dyrektora Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego im. 
M. Skłodowskiej – Curie w Pionkach. Stanowi ona załącznik Nr 4 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 19 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 23/2018 
Wydziału Edukacji w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Poradni 
Psychologiczno – Pedagogicznej w Pionkach.  
 
Wniosek dotyczył ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Poradni Psychologiczno - 
Pedagogicznej w Pionkach. Z dniem 31 sierpnia 2018r. kończy się kadencja dyrektora tej 
placówki a zgodnie z obowiązującymi przepisami kandydata na stanowisko dyrektora 
szkoły/placówki wyłania się w drodze konkursu.   
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 519/2018w sprawie ogłoszenia 
konkursu na stanowisko dyrektora Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Pionkach. 
Stanowi ona załącznik Nr 5 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 20 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 24/2018 
Wydziału Edukacji w sprawie określenia zasad tygodniowego wymiaru godzin zajęć 
dydaktycznych oraz ustalenia zniżek obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli w 
szkołach i placówkach oświatowych, dla których powiat radomski jest organem 
prowadzącym.  
 
Wniosek dotyczył określenia zasad tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych oraz 
ustalenia zniżek obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli w szkołach i placówkach 
oświatowych, dla których powiat radomski jest organem prowadzącym, z uwagi na zmianę 
przepisów.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że dzisiaj o godz. 13 w Starostwie 
miało się odbyć spotkanie ze związkami zawodowymi. Opinia związków w tej sprawie nie jest 
wiążąca. Jest to nowa regulacja, która będzie obowiązywać od 1 września br. Podejmowana 
jest teraz, ponieważ arkusze organizacyjne zatwierdzane do końca maja muszą być 
dostosowane do tej nowej  określonej ilości godzin, którą ma nauczyciel, dyrektor.   
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie przyj ął projekt uchwały w 
sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych 
oraz ustalenia zniżek obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli w szkołach i 
placówkach oświatowych, dla których powiat radomski jest organem prowadzącym i 
skierował ją pod obrady Rady. 

 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 21 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2018 
Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w sprawie przeniesienia wydatków w kwocie 10.000 
złotych między paragrafami w rozdziale 85333 z przeznaczeniem na realizację zadania 
inwestycyjnego „Wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej adaptacji 
pomieszczeń w budynku PUP w Radomiu”. 
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Wniosek dotyczył przeniesienia wydatków w kwocie 10.000 złotych między paragrafami w 
PUP w Radomiu. Środki te proponuje się przeznaczyć na zadanie inwestycyjne: „Wykonanie 
dokumentacji projektowo - kosztorysowej adaptacji pomieszczeń w budynku PUP w 
Radomiu”. Byłyby to pomieszczenia po byłym bufecie z przeznaczeniem na archiwizowane 
dokumenty.   
Wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej pozwoli na oszacowanie poziomu 
kosztów tych robót, jak również zweryfikuje zakres prac koniecznych w celu przystosowania 
tych pomieszczeń do nowej funkcji. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 22 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2018 
Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków budżetu 
powiatu o kwotę 46.500 złotych z przeznaczeniem na zakup wyposażenia.  
 
Wniosek dotyczył zwiększenia dochodów i wydatków budżetu o kwotę 46.500 złotych w 
rozdziale 85333. Dochody te stanowią 50% sumy opłat wnoszonych przez podmioty 
powierzające pracę cudzoziemcom. Środki te proponuje się przeznaczyć na zakup mebli, w tym 
szaf, szafek kartotek, szaf metalowych, co jest konieczne w związku ze spełnieniem wymogów 
w zakresie ochrony danych osobowych wymaganych przez unijne rozporządzenie RODO 
i przepisy ustawy o ochronie danych osobowych. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że PUP wydaje teraz pozwolenia na 
pracę cudzoziemcom. Jest to nowe zadanie, które zostało zlecone i z tego tytułu są osiągane 
dochody z czego 50% trafia do powiatu a drugie 50% do budżetu wojewody. Zgodnie z 
pismami z Ministerstwa te dochody powinny być kierowane z powrotem do urzędu pracy na te 
dodatkowe zadania. Dyrektor PUP wystąpił o wprowadzenie tych dochodów, które osiągnęli 
przez te 4 miesiące, aby mogli je przeznaczyć na zakupy związane z organizacją  stanowisk 
pracy. Dodała, że przepisy jednoznacznie nie określają, że te pieniądze powinny być tam 
kierowane.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 23 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2018 
Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków budżetu 
powiatu o kwotę 5.860 złotych z przeznaczeniem na zabezpieczenie wypłat na wynagrodzenia 
z tytułu zastępstwa prawnego dla radców prawnych.  
 
Wniosek dotyczył zwiększenia dochodów i wydatków o 5.860 złotych. Wnioskowane 
zwiększenie planu wynika z konieczności zabezpieczenia wypłat wynagrodzenia z tytułu 
zastępstwa prawnego dla radców prawnych, finansowanego z Funduszu Pracy. 
Faktyczna kwota wypłat z tego tytułu jest uzależniona od wysokości wyegzekwowanych 
należności Funduszu, stąd brak jest możliwości dokładnego wcześniejszego ich zaplanowania.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek.  
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Przystąpiono do realizacji punktu 24 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 20/2018 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie opinii dokumentacji projektowej na 
rozbudowę drogi powiatowej nr 3542W Wierzbica – Modrzejowice. 
 
Wniosek dotyczył zaopiniowania dokumentacji projektowej na rozbudowę drogi powiatowej 
Wierzbica – Modrzejowice. 
Zespół ds. opiniowania planów zagospodarowania przestrzennego z terenu powiatu 
radomskiego przeanalizował wniosek przedłożony, przez pana Rafała Piotrowskiego z Biura 
Projektowego RAWAY w Warszawie działającego w imieniu Powiatowego Zarządu Dróg 
Publicznych w Radomiu, nie wnosząc żadnych uwag tym samym pozytywnie go opiniując.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 520/2018 w sprawie 
zaopiniowania dokumentacji projektowej na rozbudowę drogi powiatowej nr 3542W 
Wierzbica – Modrzejowice. Stanowi ona załącznik Nr 6 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 25 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 21/2018 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie opinii dokumentacji projektowej na 
rozbudowę drogi powiatowej nr 3560W Ruda Wielka – Dąbrówka Warszawska. 
 
Wniosek dotyczył zaopiniowania dokumentacji projektowej na rozbudowę drogi powiatowej 
Ruda Wielka – Dąbrówka Warszawska. 
Zespół ds. opiniowania planów zagospodarowania przestrzennego z terenu powiatu 
radomskiego przeanalizował wniosek przedłożony, przez pana Rafała Piotrowskiego z Biura 
Projektowego RAWAY w Warszawie działającego w imieniu Powiatowego Zarządu Dróg 
Publicznych w Radomiu, nie wnosząc żadnych uwag tym samym pozytywnie go opiniując.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 521/2018 w sprawie 
zaopiniowania dokumentacji projektowej na rozbudowę drogi powiatowej nr 3560W 
Ruda Wielka – Dąbrówka Warszawska.  Stanowi ona załącznik Nr 7 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 26 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 22/2018 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów wokół zbiornika wodnego Jagodno w gminie 
Przytyk. 
 
Wniosek dotyczył uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenów wokół zbiornika wodnego Jagodno w gminie Przytyk. 
Zespół ds. opiniowania planów zagospodarowania przestrzennego z terenu powiatu 
radomskiego, przeanalizował wniosek, przedłożony przez Wójta Gminy Przytyk i po 
dokonanej analizie, pozytywnie go opiniuje z następującymi uwagami w zakresie gruntów 
przyległych do dróg powiatowych: 

• w § 31 pkt 3 należy uwzględnić właściwe zapisy dotyczące szerokości w liniach 
rozgraniczenia dróg powiatowych zgodnie z § 8 ust. 1 Rozporządzenia Ministra 
Transportu i Gospodarki Morskiej z dnia 02 marca 1999 roku w sprawie warunków 
technicznych jakim powinny odpowiadać drogi publiczne i ich usytuowanie (t. j. Dz. U. 
z 2016 r., poz. 124), która dla drogi o przekroju jednojezdniowym klasy G nie może być 
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mniejsza niż 25,0 m, dla drogi o przekroju jednojezdniowym klasy Z nie może być 
mniejsza niż 20,0 m. 
 

•  W § 31 należy określić nazwę drogi powiatowej nr 3336W Wieniawa – Przytyk – 
Jedlińsk oraz jej klasę G, oraz nazwę drogi powiatowej nr 3334W Wir – Goszczewice 
– Przytyk oraz jej klasę Z zgodnie z informacją przekazaną pismem nr PZD.II. 
446.1.72.2013 z dnia 05.08.2013 r. 
 

• W § 14 pkt 2 w zakresie zasad modernizacji, rozbudowy i budowy systemów 
infrastruktury technicznej należy zmienić niedopuszczalny zapis o budowie urządzeń 
infrastruktury technicznej w liniach rozgraniczenia dróg publicznych gdyż ustawa 
o drogach publicznych z dnia 21 marca 1985r. (t.j. Dz. U. z 2017r., poz. 2222 z późn. 
zm.) zabrania umieszczania urządzeń liniowych wzdłuż pasów drogowych dróg 
publicznych. 
 

• Na załączniku graficznym należy właściwie wrysować linie rozgraniczenia dróg 
powiatowych nr 3336W Wieniawa – Przytyk – Jedlińsk oraz nr 3334W Wir – 
Goszczewice – Przytyk. 

 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarządu Powiatu podjął uchwałę Nr 522/2018 w sprawie 
uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów 
wokół zbiornika wodnego Jagodno w gminie Przytyk. Stanowi ona załącznik Nr 8 do 
protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 27 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2018 
Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w sprawie 
czasowego ograniczenia zakazu używania jednostek pływających o napędzie spalinowym na 
zbiorniku wodnym pn. Staw Górny w Pionkach, powiat radomski wprowadzonego uchwałą 
Nr 449/XLV/2010 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 21 października 2010 roku.  
 
Klub Żeglarski „Pionki” zwrócił się z prośbą o wyrażenie zgody na okazjonalne (w dniach 
22.06-24.06.2018r.) użytkowanie łodzi z napędem spalinowym o małej mocy (max 6 KM) na 
w/w akwenie na potrzeby Klubu. Klub wraz ze Stowarzyszeniem Szkół Żeglarskich ISSA 
Polska-  organizują w dniu 23 czerwca 2018r. obchody Dni Morza – Festiwal Żagli oraz I-wsze 
Rodzinne Regaty Klubowe. Wyrażenie zgody pozwoli Klubowi na sprawne i bezpieczne 
przygotowanie i przeprowadzenie imprezy.    
 

Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu przyjął projekt uchwały w sprawie czasowego 
ograniczenia zakazu używania jednostek pływających o napędzie spalinowym na zbiorniku 
wodnym pn. Staw Górny w Pionkach, powiat radomski wprowadzonego uchwałą nr 
449/XLV/2010 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 21 października 2010r. i skierował ją pod 
obrady Rady.    
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 28 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2018 
Biura Obsługi Rady Powiatu i Zarządu w sprawie podziału powiatu radomskiego na okręgi 
wyborcze do Rady Powiatu.  
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Sekretarz Powiatu Renata Mazur poinformowała, że na skutek wzrostu ilości mieszkańców 
w okręgu wyborczym Nr 3 obejmującym gminy Skaryszew, Kowala, Wierzbica po przeliczeniu 
dochodzi jeden mandat, czyli byłoby ich 7. Powiat radomski może mieć 27 mandatów. Zatem 
zgodnie z obowiązującymi przepisami należałoby zabrać mandat z okręgu gdzie norma 
przedstawicielstwa jest najniższa. Najniższą normę przedstawicielstwa ma okręg w Iłży. 
Zabieranie mandatu z Iłży, która ma tych mandatów 3 spowoduje, że zostanie tam 2 mandaty a 
minimalna ilość mandatów, żeby mógł istnieć okręg wyborczy to 3. Zatem proponuje się 
połączyć gminę Iłża z inną gminą w celu utworzenia okręgu wyborczego. Warunek to żeby 
gminy ze sobą graniczyły. Są dwa warianty. Można połączyć gminę Iłża z gminą Skaryszew 
albo z gminą Wierzbica. Zważywszy na to, że zarówno Skaryszew jak i Iłża są bardzo dużymi 
gminami i do tego są gminami miejskimi nie jest dobrym pomysłem stworzenie takiego okręgu. 
Natomiast propozycja jest taka, aby połączyć Iłżę z Wierzbicą a Skaryszew byłby połączony z 
Kowalą. Zgodnie z ustawą Kodeks wyborczy wystąpiliśmy do czterech zainteresowanych rad 
gmin z prośbą o opinię propozycji aby był okręg Iłża, Wierzbica czteromandatowy i Skaryszew, 
Kowala 5 mandatowy. Odpowiedzi były następujące. Skaryszew i Kowala dały opinie 
pozytywne. Natomiast Rada Gminy w Wierzbicy oraz Rada Miejska w Iłży wyraziły 
negatywną opinię. Iłża chce nadal pozostać osobnym okręgiem. Zgodnie z matematyką jeżeli 
norma wychodzi ponad 2,6 to należy im się 3 mandaty. Ale patrząc na cały powiat i na to, że 
tych mandatów z wyliczeń wychodzi 28 a możemy mieć 27 należy wykonać jakiś ruch. 
Argumentacja Wierzbicy była następująca „ jednocześnie informuję, że negatywna opinia Rady 
Gminy odnośnie połączenia ze sobą Gminy Wierzbica i Miasta i Gminy Iłża wynika ze znacznej 
różnicy w powierzchni oraz ilości mieszkańców obydwu gmin. Mimo, że gminy ze sobą 
sąsiadują  to nie mają wspólnych interesów infrastrukturalnych. Biorąc powyższe pod uwagę 
radni uznali, że proponowany podział na okręgi wyborcze jest niekorzystny dla Gminy 
Wierzbica.”  
 
Członek Zarządu Marek Jarosz zapytał ile wynosi norma przedstawicielstwa. 
 
Sekretarz Powiatu Renata Mazur odpowiedziała, że jeżeli chodzi o gminy Iłża Wierzbica to 
wynosi 6.193, natomiast Iłża Skaryszew wynosi 5.938.   
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu przyjął projekt uchwały w sprawie podziału 
powiatu radomskiego na okręgi wyborcze do Rady Powiatu i skierował ją pod obrady Rady.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 29 porządku obrad - Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie 
zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2018 rok.  
 
Projekt uchwały dotyczył zmian w następujących rozdziałach: 

• 80105 – przedszkola specjalne, gdzie zwiększa się dochody i wydatki budżetu powiatu 
o kwotę 5.480 złotych zgodnie z decyzją Wojewody Mazowieckiego z przeznaczeniem 
na realizację zadań w zakresie wychowania przedszkolnego w Zespole Szkół w 
Pionkach, 
 

• 85202 – domy pomocy społecznej, przenosi się wydatki budżetu powiatu  w kwocie 
4.000 złotych między paragrafami z przeznaczeniem na zakup leków, gdzie wydatki 
okazały się wyższe niż planowano, 
 



18 

 

• 85333 – powiatowe urzędy pracy, przenosi się wydatki w kwocie 11.500 złotych 
między paragrafami, z przeznaczeniem na zakup dwóch odkurzaczy oraz sfinansowanie 
usług pozostałych, gdzie wydatki okazały się wyższe niż planowano, 
 

• 85420 - młodzieżowe ośrodki wychowawcze, zwiększa się wydatki o kwotę 514.351 
złotych (z podziału rezerwy celowej na sfinansowanie płac i pochodnych dla 
nauczycieli). Wymienione zmiany w planie wydatków są konieczne z uwagi na 
określenie ostatecznej kwoty części oświatowej subwencji ogólnej przeznaczonej na 
realizację zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy 
dla dzieci i młodzieży, 
 

• 92105 – pozostałe zadania w zakresie kultury,  zwiększa się dochody i wydatki o kwotę 
5.000 złotych z przeznaczeniem na  dofinansowanie organizacji XII Festynu 
Rodzinnego Powitanie Lata „Domaniów 2018”. 

 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 523/2018 w 
sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2018 rok. Stanowi ona 
załącznik Nr 9 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 30 porządku obrad - Informacja o przebiegu wykonania 
budżetu powiatu radomskiego za okres I kwartału 2018 roku.   
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że planowane dochody na koniec 
marca tego roku to jest kwota 138.504.946, 35 złotych. Per saldo dochody w ciągu tego 
kwartału zostały zwiększone o kwotę 4.544.954,60 złote. Zostały one zrealizowane w 
wysokości 40.379.590 złotych, co stanowi 29,2%. Czyli powyżej wskaźnika upływu czasu. 
Dochody niższe zostały zrealizowane głównie w dziale 851 w 16,8%. W dziale tym jest dotacja 
celowa na opłacanie składek w Urzędzie Pracy za osoby bezrobotne. Dotacja jest przekazywana 
pod konkretne wydatki. Niska realizacja jest również w dziale 900 - gospodarka komunalna i 
ochrona środowiska i wynosi 12,3%. Tutaj dochody są przekazywane przez Urząd 
Marszałkowski z opłat za korzystanie ze środowiska. Termin wnoszenia tych opłat jest do 
końca marca. Zatem Urząd Marszałkowski w pierwszych miesiącach kolejnego kwartału 
będzie je przekazywał i powinny być one zrealizowane na poziomie planu.  
 Znacznie wyższe dochody zostały zrealizowane w dziale 010 – rolnictwo i łowiectwo. 
Ale w tym przypadku zostały przekazane środki z refundacji z PROW-u dwóch naszych zadań 
inwestycyjnych. Jest to kwota 2.298.709 złotych. Pieniądze te zostały już zagospodarowane i 
wprowadzone do budżetu.   
 Strona wydatkowa. Na koniec I kwartału plan wynosił 153.391.617,178 złotych. Per 
saldo wydatki wzrosły o 4.573.521 złotych. Zostały one wykonane w wysokości 28.065.238 
złotych, co stanowi 18,3% wskaźnika upływu czasu.  
Wyższa realizacja wydatków w niektórych działach wynika przede wszystkim z tego, że było 
płacone w I kwartale dodatkowe wynagrodzenie roczne. A dotyczy to działów oświatowych 
801 i 854, działu 853 w którym jest PUP, wyższe wydatki są też w dziale 710, gdzie jest 
realizowany projekt ASI. Przekazano do Urzędu Marszałkowskiego całą dotację, która 
przypadała na ten rok. Wyższa jest też realizacja w dwóch działach kultura i ochrona 
dziedzictwa narodowego oraz kultura fizyczna. Tu również przekazana została w całości 
dotacja dla Gminy Miasta Radomia na realizację zadania prowadzenie biblioteki powiatowej a 
w dziale dotyczącym kultury fizycznej przekazywane są środki organizacjom pozarządowym, 
które były wyłonione w konkursie, zgodnie z podpisanymi umowami.  
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Nie było realizacji wydatków w dziale 010 – rolnictwo i łowiectwo. W dziale tym realizowane 
są zadanie związane z pracami geodezyjnymi na potrzeby rolnictwa. Realizacja jest pod 
złożone wnioski przez osoby zainteresowane. Dokumentacje zaplanowane do wykonania są na 
ostatni kwartał. Nie ma też realizacji wydatków w dziale 900 – gospodarka komunalna i 
ochrona środowiska, ale tam jest zaplanowany program ochrony środowiska dla powiatu 
radomskiego. Ten program jest w trakcie przygotowywania i płatność będzie w ostatnim 
kwartale. Znikoma realizacja jest w dziale 600, ale tutaj najwięcej środków przeznaczonych 
jest na inwestycje drogowe, gdzie płatności są zwykle pod koniec roku. W dziale tym jest tylko 
realizacja wydatków bieżących na funkcjonowanie PZDP.  
Realizacja budżetu przebiega prawidłowo. Odchylenia są uzasadnione.     
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas zapytał o wydatki niewygasające z zeszłego roku. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że pani dyrektor Chojnacka mówiła, 
że nie ma zagrożenia, aby zadania nie zostały zrealizowane do końca czerwca tego roku. W 
wydatkach niewygasających jest 6 zadań inwestycyjnych i 3 dokumentacje w bieżących 
wydatkach. Inwestycje to: 

• Wieniawa – Przytyk – Jedlińsk (przebudowa)– 1.294.727 złotych, 
• Gulin – Wsola – Wojciechów (regulacja stanu prawnego, opracowanie dokumentacji)– 

88.744 złote, 
• Bujak – Dzierzkówek - (regulacja stanu prawnego, opracowanie dokumentacji) – 

84.000 złotych 
• Młodocin – Kowala (przebudowa drogi) – 1.138.224 złote, 
• Wolanów – Kończyce (opracowanie dokumentacji projektowej rozbudowa drogi)– 

670.000 złotych, 
• Konary – Mniszek (przebudowa drogi) – 222.000 złotych. 

 

Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu przyj ął informacj ę o przebiegu wykonania 
budżetu powiatu radomskiego za okres I kwartału 2018 roku.   
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 31 porządku obrad - Sprawy różne.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  poinformował członków Zarządu, że wydał: 

• decyzję zatwierdzającą dodatek Nr 1 do dokumentacji geologicznej rozliczający zasób 
złoża piasków oraz glin jako kopaliny towarzyszącej dla celów inżynierskich „NARTY 
II” o pow. 19 790 m2, (ROŚ.6528.2.2018 z dnia 23 kwietnia 2018 r.)  
 

• obwieszczenie o wszczęciu postępowania w sprawie wydania decyzji o zezwoleniu na 
rozbudowę drogi Radom – Gębarzów – Polany na terenie gmin Kowala i Skaryszew, (z 
dnia 25 kwietnia 2018 r. BA.6740.179.2018) 
 

• decyzję w sprawie zatwierdzenia projektu budowalnego i udzielenia pozwolenia na 
budowę dla Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – 
Szpital w Iłży obejmującą przebudowę bloku operacyjnego i oddziału chirurgicznego 
ogólnego wraz z dobudową szybu windowego przy budynku C kumpelsku szpitalnego.  
(BA.6740.743.2018 z dnia 14 maja 2018 r.) 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że biegły rewident zakończył badanie 
sprawozdania finansowego budżetu za rok 2017. Nie ma żadnych uwag i zastrzeżeń.  Biegły 
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natomiast prosi o spotkanie z członkami Zarządu. Nie określił terminu. Poza tym we wrześniu 
skontroluje wszystkie jednostki oświatowe w terenie. Teraz skontrolował PZDP, PINB, DPS 
Krzyżanowice i Starostwo.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że Szpital w Pionkach otrzymał 
opinię Sanepidu. Szpital w Iłży jeszcze jej nie ma. W związku z czym pani dyrektor nie wie, w 
jakim kierunku mają pójść remonty.  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 123 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz.15.00. 
 
 
Protokołowała: 
 
Alicja Dąbrowska 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Mirosław Ślifirczyk……………………..                      

 
2. Wicestarosta -  
Leszek Margas….………………………..                         
 
3. Członek Zarządu –  
Marek Jarosz……………………………                               

 
4. Członek Zarządu –  
Adam Siczek …………………………..                               

 
5. Członek Zarządu - 
Henryk Słomka…………………………                                

 
Sekretarz Powiatu – 
Renata Mazur ………………………….                                  

 
Skarbnik Powiatu – 
Joanna Wontorska……………………….                           

 


